
 

 

Protokoll nr 7 30 mars 2025 

Styrelsemöte   

Svenska klubben för ungerska rashundar 

Styrelsemöte på Messenger kl. 19.00 

2025-03-30 
 
Närvarande: Eva Brauer, Ann-Marie Steen, Brigitte Hellström, Lynn Engstrand, Lena 
Johansson, Athina Remneman, Katrina Larsson 
 
Frånvarande: Sara Collander 
 
 1. Mötets öppnande 
 
Mötet öppnades av ordförande Eva Brauer 
 
2. Fastställande av dagordning 
 
3. Val av protokollförare 
 
Till protokollförare valdes Ann-Marie Steen  
 
4. Val av justeringsman att jämte ordförande justera dagens protokoll 
 
Till att justera dagens protokoll valdes Lena Johansson 
 
5. Föregående protokoll 
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Protokoll nr. 4 2025 
Protokoll nr 4 godkändes och lades till handlingarna.  
 

6. Rapporter 
 

a. Kassörens rapport 
Kassören meddelar att klubben har en god ekonomi. Kassören nämner också att 
anmälningar börjat komma in till SvkFUR specialen den 25 maj utställning och till 
HWT i Färlöv den 13 april. 

b. Avelsrådet  
Utkast RAS för puli är klart, Eva väntar på själva dokumentet från Peter. Förövrigt 
fortsätter RAS arbetet. 

c. Vallningskommittén 
Det går mul och klövsjuka i Ungern vilket kan komma påverka en del 
verksamheter.  

d. Utställningskommittén 
Tolk och ringsekreterare är klara. Utställningsansvarig kommer att bygga upp    
utställningen på söndagsmorgonen. Vi har några medlemmar som erbjudit sig att 
hjälpa till att bygga utställningen på söndag morgon. Hjälpen tas tacksamt emot. 

e. Aktiviteter   
Inga aktiviteter inkomna 

f. Furien, Hemsida och Sociala medier  
Redaktören för Furien har informerat om att det är långtifrån alla som öppnar 
den elektroniska tidningen Furien. Det har också framkommit att adressregistren 
för utskicken är gamla och en rutin för uppdatering behöver utarbetas. 

g. Sponsring 
Vår huvudsponsor, Csigora, ställer även upp i år med sponsring. Lynn skall 
kontakta Granngården i Tierp för att höra om de vill sponsra vår utställning.  
Jennys hund och katt i Valbo kommer att bidra med priser till rasspecialen. 

h. SGVK information  
Alla rasklubbarnas ordförande i Sgvk är kallade till digitalt möte med Sgvk den 31 
mars. Fullmäktigehandlingar inför mötet i Jönköping finns nu tillhanda. 

 
7. Beslut via AU  
Protokoll 5; Beslutades att Lena och Gitte åker som representanter för SvkFUR till Sgvks 
fullmäktigemöte i Jönköping den 26 april.  
Protokoll 6; Beslutade om att ge förslag på datum för fysiska styrelsemöten 9/10 augusti  
och 8 november.  
 
8. Bordlagda ärenden  
Inga bordlagda ärenden 
 
9. Rapport från föregående protokoll; nya ärende/uppdrag 
a) Färdigställa protokoll 3 färdigställt. 
b) Anmäla styrelsen till SKK utfört. 
c) Ny webmaster/Hur hanterar vi e-postadresser i utskick? 
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Vi har ännu ingen ny webmaster. Vi beslutade att alla in och ut korrespondenser kommer att 
ske via sekreterare@svkfur.com.  
På grund av att vi inte har någon ny webmaster som kan administrera hemsidan så 
sammanställde Lena det viktigaste informationen som behövde komma upp på hemsidan 
vilket Susann Hjelm sedan har ordnat med.  Susanne Hjelm har sedan skrivit in att websidan 
är vilande och att vi hänvisar till våra sociala medier Instagram och Facebook. 
d) SvkFUR utställningen 25 maj 2025 
Sara har gjort att annons för utställningen. Annonsen är publicerad i Furien och skickad till 
SGVK och publicerat i deras kalendarium.  Johanna har lagt upp annons på våra sociala 
medier. Informationen ligger även på www.svkfur.com 
e) Hur skall RAS arbetet gå till? 
Styrelsen ombedes att komma med förslag till nästa möte på personer som kan hjälpa till att 
sammanställa RAS för Mudi och Pumi enligt mall från SKK. Arbetet fortsätter. Styrelsen har 
fått förslag på att bjuda in en person som arbetar med liknande frågor i Finska rasklubben 
för Ungerska raser.  
Styrelsen beslutade att bjuda in Eila Metsävainio för att hon kan informera om deras arbete i 
Finland. 
Tyvärr tackade Eila nej på grund av att hon inte kunde vid det tillfälle vi valt.  
f) Svara på mailet om hälsoenkäten? 
Sekreterare har svarat på den inskickade förfrågan om när hälsoenkäten finns tillgänglig. 
Vilket är när RAS är klart. 
g) Upplägg för styrelsemötena? 
AU tar fram förslag på datum för att försöka få till fysiska styrelsemöten minst 2 ggr per år. 
AU förslag är den 9/10 augusti och 8 november. Då inte alla kunde de föreslagna datumen 
behöver dettas diskuteras på nytt.  
h) Hur skall vi behålla våra befintliga medlemmar? 
Athina och Katrina tänker på förslag till nästa möte. Johanna ombedes att via Instagram be 
om förslag för vidareutveckling av klubbens aktiviteter och vad klubben kan göra för sina 
medlemmar.  
Diskuterar förslag på online föreläsningar och olika tricktävlingar. Hur kan vi motivera våra 
uppfödare att vara medlemmar samt att informera valpköpare om vår klubb genom 
valpköparmedlemskap? Det har också framkommit att personer som fått gåvomedlemskap 
inte har vetat om att de är medlemmar. 
i) Stadgarna § 7 moment 2 Dagordning punkt 10, klubbmöte? 
Lynn utreder om det skall stå klubbmöte eller årsmöte. 
Lynn har fått fram att det skall stå årsmöte istället för klubbmöte. Vi kommer att förtydliga 
att det skall stå årsmöte istället för klubbmöte. Eva skall utreda hur det skall göras. 
 
10. Återremitterade ärenden 
Motion 1: att diskutera det validerade PLL testet huruvida det skall rekommenderas eller 
inte. Återremitteras till nästa styrelsemöte. Pågående arbete 
Motion 2: att styrelsen skall skicka en återremiss till motionären gällande önskan om 
utarbetning av statuterna. Ej utfört ännu. Sekreterare skall skicka ett mail. 
Motion 3: att styrelsen skall diskutera hur övriga sportgrenar kan uppmärksammas på bästa 
sätt. Ej ännu utfört. Det vore intressant att intervjua individer med olika hundsporter och få 
det presenterat i Furien.  
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11. Nya Ärenden 
a) Utskicksregistret för Furien, hur vi skall få det att fungera?  
Vissa tycker det är svårt att signa upp sig för Furien. Lena skall prata med redaktören att han 
kan ta fram ett förslag på utskick till medlemmar som inte signat upp sig för Furien samt ett 
förslag på utskick till personer som har haft Furien men inte längre är medlemmar.  
b) All korrespondens från SvkFUR skall ske via sekreteraren gentemot Skk, Sgvk och Svkv. Eva 
tar fram adresser till SKK, Sgvk Svkv och sekreterare skickar mail med information att det 
bara är sekreterarmailen som är i bruk. 
 
12. Övriga frågor 
Inga övriga frågor inkomna. 
 
13. Nästa möte 
27 april kl. 19 
 
I4. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade dagens möte. 
 

Elektroniskt signerat Elektroniskt signerat Elektroniskt signerat 

Ann-Marie Steen Eva Brauer Lena Johansson 

Vid protokollet Ordförande   Justerare  
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Följande handlingar har undertecknats den 10 april 2025
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